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Abstract (en)
The invention relates to a screw cap essentially comprising two elements formed by a skirt and a tamper-indicating ring connected, at intervals, by
small spacer elements which can be broken during unscrewing of the cap, characterised in that, of the abovementioned two elements, either the
skirt (2) or the tamper-indicating ring (3) has extensions (8-10) which extend sufficiently far in the direction of and beyond the opposite element to
prevent any deformation, in the radial direction of the cap, of the tamper-indicating ring (3). <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un bouchon à visser comportant essentiellement deux éléments formés par une jupe et une bague de garantie reliées par
endroits de petits éléments d'entretoise qui peuvent être rompus lors du dévissage du bouchon, caractérisé en ce que des deux éléments précités,
soit la jupe (2), soit la bague de garantie (3), présente des prolongements (8-10) qui s'étendent suffisamment loin en direction de et au-delà de
l'élément opposé pour empêcher toute déformation, dans le sens radial du bouchon, de la bague de garantie (3). <IMAGE>
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